
 

 

SB “POLITECHNIKA”PAKARTOTINIOVISUOTINO NARIŲ SUSIRINKIMO, 
įvykusio2015 m. balandžio 25 d., 
PROTOKOLAS Nr. 14 
 
Dalyvauja 38 bendrijos nariai. 
     Darbotvarkė:   
1.  Dėl darbotvarkės tvirtinimo.  
2. Dėl balsų skaičiavimo komisijos. 
3. Dėl SB ataskaitos už 2014 m. ūkinę, finansinę veiklą.  
4. Dėl ūkinės finansinės veiklos revizijos rezultatų. 
5. Dėl veiklos plano 2015 metams: 
              5.1. Dėl  bendro naudojimo žemės nuomos ar išpirkimo iš valstybės ir laisvalaikio 
zonos formavimo; 

Dėl pėsčiųjų ir dviračių tako įrengimo; 
5.2. Dėl lauko tualetų, skelbimo lentos tvarkymo; 
5.4. Dėl laistomo vandens magistralinio vamzdžio remonto; 
5.5. Dėl papildomų paslaugų iš SB valdybos bendrijos nariams ir ne nariams; 
5.6. Dėl delspinigių skaičiavimo ne SB nariams už praėjusių metų pateiktas 

bendrijos sąskaitas; 
5.7. Dėl skolų išieškojimo iš skolininkų skolą viršijus 100 Eur.; 
5.8. Dėl dalyvavimo pavasarinėje talkoje ir įnašo (10 Eur) į bendrijos sąskaitą 

nedalyvavusiems; 
6. Dėl SB „Politechnika“  darbų plano 2015 metams tvirtinimo. 
7. Dėl SB „Politechnika“ sąmatos 2015 metams patvirtinimo. 
8. Dėl SB nario ir tikslinių mokesčių dydžio patvirtinimo. 
9. Dėl aprašų patvirtinimo ir paskelbimo. 
10. Dėl valdybos narių ir pirmininko rinkimų. 
11. Dėl revizijos komisijos narių rinkimų. 
12. Dėl SB „Politechnika“ narės Eglės Kalinauskienės prašymo. 
13. Dėl SB „Politechnika“ nario Povilo Baltučio prašymo. 
14. Dėl SB „Politechnika“ nario Liongino Paulausko prašymo. 
15. Dėl SB „Politechnika“ nario Algimanto Rumševičiaus prašymo. 
16. Dėl SB nario Jono Stadalninko prašymo. 
17. Dėl SB „Politechnika“  narių pašalinimo. 
18.  Bendrijos narių klausimai, diskusijos. 

 
 

          Susirinkimą pradėjo bendrijos pirmininkė D. Tuminienė. Ji pakvietė tylos minute 
pagerbti 2014 metais mirusius bendrijos narius. Po to ji pasiūlė susirinkimo pirmininke – 
Ireną  Gerčienę, sekretoriumi – Arūną Adomaitį. Susirinkimo dalyviai vieningai pritarė. 
 
1. SVARSTYTA. Darbotvarkės tvirtinimas.  
NUTARTA. Patvirtinti visuotinio ataskaitinio rinkiminio susirinkimo darbotvarkę. 
              Už – 38;       Prieš- 0;    Susilaikė - 0;  
2. SVARSTYTA. Balsų skaičiavimo komisijos sudėtis. 
NUTARTA. Į balsų skaičiavimo komisiją išrinkti Andrių Butrimą ir Nijolę Kreivėnienę. 
              Už – 38;       Prieš- 0;    Susilaikė - 0;  
 
3. SVARSTYTA. SB „Politechnika“ pirmininko ataskaita už 2014 m. ūkinę, finansinę veiklą. 



 

 

SB pirmininkė D. Tuminienė pristatė jos vadovaujamos SB valdybos veiklos ataskaitą už 
2014metus. Po to atsakė į bendrijos narių klausimus. (Pirmininko ataskaita pridedama)   
 NUTARTA. SB „Politechnika“ pirmininko  ataskaitą tvirtinti. 
            Už – 38 ;      Prieš – 0 ;      Susilaikė – 0 ; 
 
4. SVARSTYTA. Ūkinės finansinės veiklos revizijos rezultatai.   
Ūkinės finansinės veiklos revizijos rezultatus pristatė revizorius Vaclovas Kubilius. Jis 
pastebėjo, kad planuotos 2014 metams lėšos ne visos panaudotos. Taigi, būtų galima teigti, 
kad ne visi planuoti darbai atlikti. Jis akcentavo, kad visos išlaidos pagrįstos atitinkamais 
dokumentais. (Revizijos aktas pridedamas). 
  NUTARTA. Ūkinės finansinės veiklos revizijos ataskaitą tvirtinti. 
             Už – 38 ;  Prieš -0 ; Susilaikė – 0 ; 
 
5.1. SVARSTYTA. Bendro naudojimo žemės nuoma ar išpirkimas iš valstybės  laisvalaikio 
zonos formavimui; 
Klausimą pristatė pirmininkė D. Tuminienė. Ji paaiškino, kad bendrijos reikmėms – įrengti 
vaikams žaidimų aikštelę bei laisvalaikio zoną  – galima paupyje žemę arba išpirkti, arba 
nuomoti. Išsipirkus ji taptų bendrijos turtu. 
NUTARTA: 
 5.1.1.  Kadastriniams matavimams ir  dokumentų įregistravimui  skirti 300 Eur.  
                Už – 38 ;      Prieš – 0 ;     Susilaikė – 0 ; 
5.1.2.    Žemės Neries upės pakrantėje  SB poreikiams  pirkimui kaupti po 5 eurus iš 
kiekvieno SB nario, pridedant prie metinių mokesčių. Iki 2015 07 30 neįmokėjusieji į SB 
sąskaitą 5 eurų, nebus laikomi skolininkais, bet jie nebus šio bendrijos turto dalininkai. 
Už – 38 ;      Prieš – 0 ;   Susilaikė – 0 ; 
 
5.2. SVARSTYTA.Pėsčiųjų ir dviračių tako įrengimas. 
D. Tuminienė supažindino su esama situacija –Kauno rajono savivaldybėje šis pėsčiųjų tako 
projektas yra eilėje aštuntoje vietoje. Jei bendrija prisidėtų prie tako įrengimo 50% reikalingų 
lėšų, tuomet įrengimas gerokai paspartėtų. Tokiu atveju reikėtų pradėti kaupti lėšas. 
Susirinkimo nariai pasisakė dėl lėšų kaupimo: daugumai atrodė, jog vertėtų palaukti, kol 
savivaldybė įrengs minėtą dviračių ir pėsčiųjų taką, nes lėšų reikės tikrai daug. 
      NUTARTA.  Kauno raj. savivaldybei sutikus įrengti pėsčiųjų ir dviračių taką, sodų 
bendrijai prisidėti apie 50 % reikalingų lėšų - kiekvienas bendrijos narys skiria apie 94 eurus. 
Lėšas pradėti kaupti 2015 metais. 
                    Už –15 ;      Prieš- 15 ;     Susilaikė -8 ; (nepriimta) 
 
5.3. SVARSTYTA.Lauko tualetų ir skelbimo lentos tvarkymas. 
D. Tuminienė priminė apie lauko tualetų būklę, reikalaujančią remonto, bei skelbimų lentos 
atnaujinimą arba pirkimą. 
NUTARTA : 
5.3.1.Lauko tualetų dažymui, stogų pakeitimui skirti 200 eurų. 
                   Už – 35 ;      Prieš – 1 ;     Susilaikė – 2 ; 
5.3.2. Naujai skelbimų lentai pagaminti skirti  apie 100 Eur. 
5.3.3. Lauko tualetus nudažyti ir skelbimų lentą suremontuoti iki 2015-06-30. 
Už – 38 ;      Prieš – 0 ;   Susilaikė – 0 ; 
 
5.4. SVARSTYTA. Laistomovandenspriežiūra. 



 

 

D. Tuminienė pakomentavo laistomo vandens magistralinio vamzdyno būklę: daugelyje vietų 
reikalingas remontas, o samdomas santechnikas sutinka dalimis remontuoti surūdijusius 
vamzdžius keičiant plastmasiniais. Bendrija turi pasirūpinti reikalingomis medžiagomis. 
NUTARTA.Mokėti 579 Eur santechnikui už laistom ovandens paleidimą, bendro vamzdyno 
priežiūrą bei pagrindinio magistralinio vamzdyno keitimą dalimis,  500 Eur skirti už 
vamzdžių pakeitimą ir medžiagas.  
                     Už – 38 ;       Prieš – 0 ;    Susilaikė – 0 ; 
 
5.5.SVARSTYTA.  Papildomos paslaugos, teikiamos sodų bendrijos „Politechnika“. 
D. Tuminienė paaiškino, kad žmonėms prisireikia įvairių dokumentų, ypač tiems, kurie 
išstojo iš bendrijos, todėl reikia nustatyti ir patvirtinti įkainius. 
NUTARTA.Papildomas SB „Politechnika“ valdybos paslaugas įvertinti taip: 
Už dokumentų  kopijas skaičiuoti - 0,23Eur už 1 lapą. 
Už dokumentų siuntimą paštu -5,74Eur (pašto išlaidos, kelionės išlaidos, darbo laiko 
sąnaudos, sodros mokestis) 
                      Už – 38 ;      Prieš – 0 ;    Susilaikė – 0 ; 
 
5.6. SVARSTYTA.Dėl delspinigių skaičiavimo ne SB nariams  už praėjusių metų pateiktas 
bendrijos sąskaitas; 
SB pirmininkė priminė, kad kyla 5vairių problemų su ne SB nariais. Už naudojimąsi 
bendrijai priklausančiais bendro naudojimosi objektais nebendrijos nariams pateikiamos 
sąskaitos, bet ne visi jas paima, kiti nenurodo, kokiu adresu jas reikėtų siųsti. Dėl šių ir 
panašių priežasčių turi būti numatytos atitinkamos priemonės. 
NUTARTA: 
5.6.1. Ne sodobendrijosnariamsuž 2014 metus patvirtinti 26.50 Eursąskaitą. 
Ją sudaro: bendros SB išlaidos (be darbo užmokesčio) -21.6 Eur; papildomų darbų sąmata už 
darbus paruošiant sąskaitą -1,45Eur per metus; už elektro sdomenų pateikimą ir surašymą -
3,45 Eur per metus. 
5.6.2. Ne sodo bendrijos nariui  jam pateiktą sąskaitą apmokėti per 14 kalendorinių dienų nuo 
sąskaitos gavimo dienos. 
5.6.3. Ne sodo bendrijos nariui nepranešus Sodų bendrijai sąskaitos įteikimo adreso,  
sąskaitos gavimo diena bus skaičiuojama nuo susirinkimo įvykimo dienos , o po 14  
kalendorinių dienų bus skaičiuojami delspinigiai 0,1 procentas už kiekvieną praleistą dieną. 
5.6.4. Atsisakius sudaryti su SB  individualią sutartį dėl bendro naudojimosi objektų,  
sąlygas, tvarką ir kainas viena šališkai nustato sodininkų bendrija. 
5.6.5. SB nariui parašius prašymą tapti ne SB nariu, bet neapmokėjus skolos bendrijai, skola 
lieka galioti ir tapus nesodo bendrijos nariu.  
                      Už – 38 ;     Prieš – 0 ;     Susilaikė – 0 ; 
 
5.7. SVARSTYTA.  Skolų išieškojimas iš skolininkų, skoląi viršijus 100 Eur.; 
D. Tuminienė pastebėjo, kad kas met atsiranda skolininkų, nesumokėjusių nustatytų 
mokesčių, todėl būtinos atitinkamos priemonės, siekiant išvengti bendrijos narių įsiskolinimų. 
NUTARTA. SB skolininkus perduoti skolų išieškojimo firmoms, kai jų skolos bendrijai 
viršija 50 Eur. 
                       Už – 37 ;      Prieš – 0 ;    Susilaikė – 1 ; 
 
5.8. SVARSTYTA. Dalyvavimas pavasarinėje talkoje ir įnašas (10 Eur) į bendrijos sąskaitą 
nedalyvavusiems; 



 

 

D. Tuminienė, primindama apie pavasarinę talką, pastebėjo, kad jose nedalyvauja nemažai 
bendrijos narių. Ji pasiūlė, kad nedalyvaujantys turėtų įnešti į SB sąskaitą 10 eurų, už kuriuos 
būtų galima pasamdyti žmones bendriems plotams sutvarkyti. 
NUTARTA: 
5.8.1. Pavasarinę SB teritorijos tvarkymo talką suorganizuoti iki 2015-05-03; 
5.8.2. Nedalyvaujantiems pavasarinėje talkoje geranoriškai įnešti į bendrijos 
sąskaitą 10 Eur, kad už tą sumą būtų galima pasamdyti žmogų, kuris dirbtų užnedalyvaujantį. 
                   Už – 29 ;       Prieš – 6 ;     Susilaikė – 3 ; 
 
6.SVARSTYTA.  SB „Politechnika“ darbų plano 2015 metams tvirtinimas (planas 
pridedamas).  
SB pirmininkė pristatė valdybos numatytą darbų 2015 metams planą. 
NUTARTA.Tvirtinti SB „Politechnika“ 2015metų darbų planą. 
                    Už  - 38 ;     Prieš – 0 ;    Susilaikė – 0 ; 
 
7. SVARSTYTA.  SB „Politechnika“ išlaidų sąmatos 2015 metams tvirtinimas. (sąmata 
pridedama). 
D. Tuminienė pristatė ir pakomentavo numatytų darbų sąmatą ir atsakė į bendrijos narių 
klausimus. 
NUTARTA.Patvirtinti 2015 metų SB „Politechnika“ išlaidų sąmatą. 
                    Už – 38 ;     Prieš – 0 ;    Susilaikė – 0 ; 
 
8. SVARSTYTA. SB nario ir tikslinių mokesčių dydžio tvirtinimas. 
D. Tuminienė pakomentavo mokesčių dydį, atsižvelgiant į sąmatą, atsakė į klausimus. 
NUTARTA: 
8.1.  SB „Politechnika“ nariams skaičiuoti 4 Eur už arą: 3 Eur nario ir 1 Eur tikslinių 
mokesčių.  
8.2. Nustatyti tikslinių mokesčių bendrijos nariams galutinę sumokėjimo datą - 2015 m.   
liepos 31 d. 
Už – 38 ;      Prieš – 0 ;     Susilaikė – 0 ; 
 
9. SVARSTYTA. Mažaverčio ir ilgalaikio SB turto  aprašų patvirtinimas ir paskelbimas. 
SB pirmininkė pristatė  susirinkimo dalyviams paruoštus SB „Politechnika“ turto aprašus ir 
atsakė į bendrijos narių klausimus.  
NUTARTA. Patvirtinti ir paskelbti SB „Politechnika“  mažaverčio ir ilgalaikio turto aprašus. 
                       Už – 38 ;     Prieš – 0 ;     Susilaikė – 0 ; 
 
10. SVARSTYTA. SB „Politechnika“ valdybos pirmininko ir narių  rinkimai. 
Kadangi SB pirmininko kadencija baigėsi, į valdybą buvo pasiūlyti ankstesnės kadencijos 
nariai: Remigijus Antanaitis, Irena Gerčienė, Albertas Mazeliauskas. O vietoje A. Bieliausko 
buvo pasiūlytas Arūnas Adomaitis. Į SB pirmininko pareigas pasiūlyta Danguolė Tuminienė. 
NUTARTA: 
10.1. SB „Politechnika“ valdybos pirmininke išrinkti D. Tuminienę. 
Už – 37 ;      Prieš – 0 ;     Susilaikė – 1 ; 
 
10.2. SB „Politechnika“ valdybos nariais išrinkti Remigijų Antanaitį, Ireną Gerčienę,  Albertą 
Mazeliauską, Arūną Adomaitį. 
          Už – 34 ;      Prieš – 0 ;     Susilaikė – 4 ; 
 
11. SVARSTYTA. Revizijos komisijos pirmininko ir  nario  rinkimas. 



 

 

Į revizijos komisiją pasiūlyti Valdemaras Ščiupokas ir Lionginas Paulauskas. Visi pasiūlymui 
pritarė. 
NUTARTA: 
11. 1. SB „Politechnika“ revizijos komisijos pirmininku išrinkti Linginą Paulauską. 
11.2. . SB „Politechnika“ revizijos komisijos nariu išrinkti Valdemarą Ščiupoką. 
Už – 36 ;      Prieš – 0 ;    Susilaikė – 2 ; 
 
12. SVARSTYTA. SB „Politechnika“ narės Eglės Kalinauskienės prašymas. 
D. Tuminienė pristatė Eglės Kalinauskienės prašymą, kuriame bendrijos narė prašo leisti 
apjungti du sklypus – Nr. 95 ir 168, išperkant juos skiriantį 0,018 ha žemės ruožą. 
NUTARTA : Pritarti SB „ Politechnika“ narės Eglės Kalinauskienės prašymui dėl sklypų 
Nr.95 ir 168 sujungimui ir žemės ruožo tarp jų (0,018 ha) išpirkimui. 
 Už – 38 ;     Prieš – 0 ;     Susilaikė – 0 ; 
 
13. SVARSTYTA.  SB „Politechnika“ nario Povilo Baltučio prašymas. 
D. Tuminienė supažindino su bendrijos nario P. Baltučio prašymu dėl žemės išpirkimo 
 P. Baltutis prašo pritarti 1 a. laisvos žemės, esančios šalia jam priklausančio sklypo, 
išsipirkimui.  
NUTARTA. Pritarti SB „ Politechnika“ nario Povilo Baltučio prašymui dėl 1 a. laisvos 
žemės, esančios  šalia jam priklausančio sklypo,  išsipirkimui. 
Už – 38 ;     Prieš – 0 ;     Susilaikė – 0 ; 
14. SVARSTYTA. SB „Politechnika“ nario Liongino Paulausko prašymas. 
D. Tuminienė supažindino su bendrijos nario L. Paulausko prašymu dėl 0,7 aro žemės 
išpirkimo tarp jam priklausančių sklypų Nr. 167 (8,6 a.) ir Nr. 169 (3,4 a.) 
NUTARTA.  
Pritarti SB „ Politechnika“ nario Liogino Paulausko prašymui dėl 0,7 a. žemės, esančios tarp 
jam priklausančių sklypų Nr.167 ir Nr. 169 išpirkimo.  
                        Už – 38 ;     Prieš – 0 ;     Susilaikė – 0 ; 
 
15. SVARSTYTA.SB „Politechnika“ nario Algimanto Rumševičiaus prašymas. 
D. Tuminienė supažindino su bendrijos nario A. Rumševičiaus prašymu, kur prašoma pritarti 
sodo dalies pertvarkymo projektui bei detalaus sodo plano pakeitimui, norint pirkti valstybinę 
žemę, besiribojančią su jam nuosavybės teise priklausančiu sklypu. 
NUTARTA : 
15.1. Pritarti SB „Politechnika“ nario Algimanto Rumševičiaus prašymui ne aukciono būdu 
pirkti su jo turimu nuosavybės teise valdomu sklypu (kadastrinis Nr.   )  besiribojančią bendro 
naudojimo sodininkų bendrijos žemės dalį. (Pretenduojama žemė pažymėta planelyje B 
raide). Parduoti šį sklypą SB „Politechnika“ Algimantui Rumševičiui, kai atlikus geodezinius 
matavimus bus nustatytas tikslus jo plotas. 
Už – 38 ;     Prieš – 0 ;     Susilaikė – 0 ; 
 
15.2. Vadovaujantis LR žemės įstatymo 40 str. 2 dalies 3 punktu, LR Vyriausybės  
2004-11-15 nutarimu Nr. 1443, nutarta kreiptis į Nacionalinę žemės tarnybą prie Žemės ūkio 
ministerijos dėl SB „Politechnika“ sodo dalies pertvarkymo projekto rengimo (leidimo 
išdavimo SB „Politechnika“ sodo dalies pertvarkos projektui rengti). 
Už – 38 ;     Prieš – 0 ;     Susilaikė – 0 ; 
 
16. SVARSTYTA. Jono Stadalninko kreipimasis. 
SB pirmininkė perskaitė J. Stadalninko kreipimąsi, kuriame jis prašo aptarti vaikų žaidimų 
aikštelės įrengimo vietą, nes ji būtų prieš 171 ir 171a namų langus ir šių namų gyventojams 



 

 

sukelia tam tikrų nepatogumų. Jis siūlo žaidimų įrenginius išdėstyti per visą teritoriją. 
Susirinkimo dalyviai J. Stadalninko nuomonei nepritarė. 
NUTARTA. Atsižvelgti į Jono Stadalninko prašymą nėra galimybių. Žaidimo aikštelės 
įrenginius išdėstyti per visą teritoriją nelogiška. 
                        Už – 34 ;     Prieš – 0 ;     Susilaikė – 4 ; 
 
17.  SVARSTYTA. SB „Politechnika“  narių pašalinimas.  
NUTARTA. Pašalinti iš  SB „Politechnika“ narius Rūtą Šumskienę ir Laimutį Jonaitį kaip 
nesilaikančius bendrijos įstatų. 
  Už –38 ;      Prieš – 0 ;     Susilaikė – 0 ; 
 
18. Klausimai ir diskusijos. 
V. Kubilius pasiūlė sutvarkyti taką, kuris tęsiasi pačiu paupiu. Jo teigimu, tai dalinai išspręstų 
pėsčiųjų tako problemą. Pasiūlymas didelio pritarimo nesulaukė, bet valdybai pasiūlyta 
pasidomėti ta idėja. 
F. Grigas pasiūlė perduoti savivaldybei sodo kelią, tada ji privalėtų keliu rūpintis ir jį 
remontuoti. Bendrijos pirmininkė pažadėjo išsiaiškinti visas galimybes. 
 
 
Susirinkimopirmininkė                                                     Irena Gerčienė 
 
SusirinkimosekretoriusArūnasAdomaitis 


